

# Bestätigung

## Confirmation

Name und Anschrift: **mdexx Magnetronic Devices s.r.o.**  
*Name and address:* **Náchodská 524**  
**541 03 Trutnov**  
**Czech Republic**

Produktbezeichnung: **Alle Geräte aus dem Lieferspektrum von mdexx**  
*Designation of the product:* **All appliances in the product range of mdexx**

Hiermit bestätigen wir, dass die oben aufgeführten Geräte mit Zubehör die aktuellen Stoffverbote der BOMCheck-Deklarationsliste einhalten.

Dieser Standard enthält unter anderem die Stoffverbote der RoHS- (2011/65/EU (RoHS II) vom 08.6.2011 und 2015/863/EU vom 31.03.2015 in den jeweils gültigen Fassungen) und REACH-Verordnung (EG Nr. 1907/2006 vom 30.12.2006 und EU 2020/171 vom 06.02.2020 in den jeweils gültigen Fassungen) und diese sind somit Bestandteil dieser Bestätigung.

Ausgelöst durch die halbjährliche Aktualisierung der REACH-SVHC Kandidatenliste überprüft die mdexx GmbH jährlich zwei Mal die Umweltverträglichkeit der produzierten Produkte.

Herewith we confirm that the above mentioned devices with accessory units observe the active regulations regarding materials of the BOMCheck – restricted and declarable substances list. This standard does include the prohibition of substances of the RoHS- (2011/65/EU (RoHS II) from June 8, 2011 and 2015/863/EU from March 31, 2015 in the currently valid versions) and REACH-Regulations (EG Nr. 1907/2006 from December 30, 2006 and EU 2020/171 from February 6, 2020 in the currently valid versions) and this is a part of this confirmation.

Triggered by the biannual update of the REACH-SVHC-candidate list checked the mdexx GmbH twice a year the environmental impact of the products produced

Weyhe, 2022-07-21

  
Martin Reichert  
mdexx Magnetronic Devices s.r.o., Managing Director

Verweis: die aktuelle BOMCheck-Deklarationsliste ist im Internet unter verfügbar

Reference: the current issue the BOMCheck- restricted and declarable-substances-list.  
<https://www.bomcheck.net/restriced-and-declaable-substances-list>